

思源文娛中心調製雞尾酒工作坊 20/1/2009

UC Si Yuan Amenities Centre - Workshop on Cocktail Blending and Tasting



書院思源文娛中心會所管理委員會舉辦調製雞尾酒工作坊，逾三十多名師生及校友出席。The College Si Yuan Amenities Centre Club Management Committee organised a Workshop on Cocktail Blending and Tasting. Over 30 students, staff and alumni attended.

書院聚會 23/1/2009

College Assembly



香港樹仁大學辯論隊與聯合書院粵語辯論隊假思源廣場進行一場辯論友誼賽，辯題為「港府應取消外傭稅」。

Hong Kong Shue Yan University Debate Team and United College Debate Team were having a Friendly Debate March at Si Yuan Amphitheatre. The motion of the match was "Hong Kong Government should cancel the Employees Retraining Levy of Foreign Domestic Helpers".



兩隊辯論隊與評判及嘉賓於比賽後合照。

Two teams posed a group photo with judges and guests after the debate match.

日本早稻田大學交流團到訪聯合書院 29/1/2009

Delegation from Waseda University Visited United College

院長馮國培教授(左三)及高級書院發展主任周鍾寶華女士(最左)與早稻田大學校長特別顧問江夏健一教授(右三)、國際教育部副院長水戶考道教授(左二)及訪問團成員合照。

Professor Fung Kwok-pui, Head of United College (third from left) and Mrs Jackie Chow, Senior College Development Officer (far left) posed a photo with Professor Kenichi Enatsu, Special Adviser to the President (third from right), Professor Takamichi Mito, Associate Dean for International Education (second from left) and delegation members from Waseda University.

聯合書院歌唱比賽 22/1/2009

United College Singing Contest



歌唱比賽結束後，台前幕後人員與院長合照留念。

Participants, guest, organizing committee members had a group photo with College Head after the contest was over.



歌唱比賽籌委會主席葉藻樺(右)頒贈紀念品予評判戴思聰先生(左)。

Mr Joe Yip (right), Chairperson of the College Singing Contest Organizing Committee, presented souvenir to Mr S C Tai (left), member of the judging panel.



院長馮國培教授頒贈獎予勝方香港樹仁大學辯論隊。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, presenting prize to Hong Kong Shue Yan University Debate Team.

